
 
 

 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

 

Betreft:  

Terugplantverplichting bij kap van bomen.  

 

 

Geacht College, 

 

De Pvda Fractie nam kennis van de boomkap op het terrein van Villa Vredelust en op het landgoed 

Heidepark te Tilburg. De omgevingdienst heeft illegale kap geconstateerd en de eigenaren een 

terugplantverplichting opgelegd. 

Behalve de kap op dit terrein zien we de laatste jaren veelvuldig bomen gekapt worden zoals onlangs 

langs de A2 tussen Best en Boxtel door Rijkswaterstaat(ca.2100 bomen),  aan de Brabantse Wal en 

bijvoorbeeld in november 2018 in de gemeente Mill St. Hubert door Natuurmonumenten (ca.1345 

bomen).  

De PvdA vindt, dat van iedere gekapte boom er tenminste een terug moet komen. Bomen zijn 

immers een zeer belangrijke schakel in de biodiversiteit en in het leefbaar houden van ons milieu. 

 

De PvdA heeft de volgende vragen. 

 

1. Eigenaren worden ingeval van geconstateerde illegale kap verplicht om nieuwe bomen terug 

te planten. Hoe zijn daarvoor de eisen? Wordt bijvoorbeeld geëist, dat de bomen al van 

enige omvang/leeftijd dienen te zijn en/of van dezelfde boomsoort? 

 Indien er geen eisen worden gesteld waarom eigenlijk niet? Het duurt immers tientallen 

jaren om een enigszins volwassen boom terug te krijgen. 

 

2. In Tilburg betreft het illegale kap. De andere situaties zijn voor zover bekend vergund. Is er 

ook dan een terugplantverplichting , al dan niet binnen een straal van een bepaald aantal 

kilometers? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke eisen gelden in zo’n situatie? 

 

3. In gemeenten vindt ook regelmatig boomkap plaats van enige omvang. Zo zouden alleen al  

in gemeente Boxmeer in 2018 ca. 3000 bomen om diverse redenen zijn gekapt. Hebben 

gemeenten hierin volledige ruimte of dienen ze te werken binnen bepaalde kaders? Hebben 

gemeente de verplichting om tenminste een gelijk aantal bomen weer terug te plaatsen 

elders in de gemeente? Zo ja, wie ziet daar op toe?  

 

14 februari 2019 

Antoinette Knoet- Michels 
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